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Referent Anne Sofie  
 
1. BUDGET 
Vi har drøftet budgettet for 2023. Der er et par punkter, vi skal have belyst på et møde med 
regnskabschefen og driftschefen. Det drejer sig om kontoen henlæggelser og planlagt vedligehold. Samt 
punktet renteindtægter.  
 
2. AFDELINGSMØDET  
Vi er ved at planlægge afdelingsmødet d.27.09.22. 
Der skal skrives beretning, laves dagsorden, laves indbydelse, praktiske opgaver. 
Som beboer kan man indsende forslag til afstemning på mødet. 
 
3. SOMMERFEST 
Sommerfesten er planlagt og vi håber at se mange beboere på lørdag.  
 
4. GRØNNE OMRÅDER  
De vilde bede skal luges og tyndes ud. Anne Sofie forsøger via Facebook at samle en flok som vil være med. 
Vi indkøber nye buske til gård 10. Det bliver i første omgang Aronia buske, hvis bær kan bruges i f.eks. 
marmelade, og de er desuden insekt og fuglevenlige.  
Der indkøbes Hjortetrøst, en sommerfuglemagnet, og den er hjemmehørende.  
Der indkøbes flere forårsløg til p pladsen. 
Vi har planer om at få lavet et kvashegn, så beboerne kan fylde det med afklip og grene fra haverne. Det er 
ikke kun insekterne, der får glæde af det, det vil også spare os for tømning og det er energibesparende, da 
det ikke skal køres væk. 
 
4. SOLCELLER  
Vi undersøger ideen med at få solceller bygget ind i tagene, når de om nogle år skal skiftes. Anne Sofie 
kontakter ingeniørskolen m.h.t. at få en gruppe studerende til at skrive speciale om det. Vi tror, det vil blive 
en god læremæssig proces for bestyrelsen, som skal arbejde med det. Så vi håber, der er nogle unge 
studerende, der synes, det er et spændende projekt. 
 
NÆSTE MØDE 1. SEPTEMBER  
 


